LION-OCBC SECURITIES HANG SENG TECH ETF

The future of technology Seize the opportunity.



Introduction

Launched in July 2020, the Hang Seng TECH Index tracks the 30 largest TECH-themed companies listed in Hong Kong. The Index is reviewed quarterly and has an IPO fast entry rule which allows for qualified IPOs to be added to the Index shortly after listing. The weighting of each stock in the Index is capped at 8% during rebalancing. This flagship Index addresses the growing demand from investors for high quality TECH-themed companies and reflects the rising importance of the tech sector on the Hong Kong Stock Exchange.

Why Lion-OCBC Securities Hang Seng TECH ETF?

Invest in the largest TECH-themed companies*

To ride the growth wave

Diversified across 30 companies

From Alibaba to ZTE

IPO Fast Entry

Qualified IPOs included in Index shortly after listing

Within your reach

Affordable and easy access

Top 10 Constituents

1	Li Auto
2	Meituan
3	Tencent Holdings Ltd
4	Alibaba Group Holdings Ltd
5	Xiaomi Corp
6	JD.com Inc
7	Kuaishou Technology
8	NetEase Inc
9	Baidu Inc
10	Semiconductor Manufacturing International Corp

Overall Sector Breakdown



Source: Hang Seng Indexes Company, as of 30 June 2023

Within your reach



Excluded Investment Product (EIP)



Start investing from as little as S\$1* in a single trade of 1 unit



Trade in S\$ or US\$



Invest using cash and/ or Supplementary Retirement Scheme



Listed on SGX

^{*}Refers to the underlying Index Securities of the Hang Seng TECH Index *Assumes market price is S\$1 per unit, excluding fees and charges.

Fund Information

Index	Hang Seng TECH Index
Index Provider	Hang Seng Indexes Company Limited
Currency of Account (Base Currency)	Hong Kong dollars (HK\$)
Trading Currency	Singapore dollars (S\$), United States dollars (US\$)
SGX Code	HST (S\$ counter), HSS (US\$ counter)
Bloomberg Ticker	HST.SP (S\$ counter) & HSS.SP (US\$ counter)
Issue Price	HK\$7.75
Trading Board Lot Size	1 unit
Management Fee	0.45% per annum
Expense Ratio	Capped at 0.68% per annum for 2 years from the inception of the Fund
Dividend Distribution	Currently no intention to distribute
Designated Market Maker	Flow Traders Asia Pte. Ltd, Phillip Securities Pte.Ltd.
Participating Dealers	OCBC Securities Private Limited, DBS Vickers (Singapore) Pte. Ltd., UOB Kay Hian Private Limited, Phillip Securities Pte.Ltd, iFast Financial Pte. Ltd., Flow Traders Asia Pte. Ltd.

Disclaimer - Lion Global Investors Limited

This advertisement or publication has not been reviewed by the Monetary Authority of Singapore. It is for information only, and is not a recommendation, offer or solicitation to deal in any capital markets products or investments and does not have regard to your specific investment objectives, financial situation or particular needs. You should read the prospectus and Product Highlights Sheet for the Lion-OCBC Securities Hang Seng TECH ETF ("ETF"), which is available and may be obtained from Lion Global Investors Limited or any of the appointed Participating Dealers ("PDs"), before deciding whether to purchase units in the ETF. Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested.

The performance of the ETF, the value of its units and any accruing income are not guaranteed and may rise or fall. Past performance, payout yields and payments and any prediction, projection, or forecast are not indicative of the future performance, payout yields and payments of the ETF. Any extraordinary performance may be due to exceptional circumstances which may not be sustainable. **The ETF's net asset value may have higher volatility as a result of its narrower investment focus on a limited geographical market, when compared to funds investing in global or wider regional markets.** You should independently assess any information, opinion or estimates, graphs, charts, formulae or devices provided and seek professional advice on them. Any information, opinions, estimates, graphs, charts, formulae or devices provided are subject to change without notice and are not to be relied on as advice. The ETF may invest in financial derivative instruments for hedging or for efficient portfolio management.

The units of the ETF are listed and traded on the Singapore Exchange ("SGX"), and may be traded at prices different from its net asset value, suspended from trading, or delisted. Such listing does not guarantee a liquid market for the units. You cannot purchase or redeem units in the ETF directly with the manager of the ETF, but you may, subject to specific conditions, do so on the SGX or through the PDs.

Any dividend distributions, which may be either out of income and/or capital, are not guaranteed and subject to the Manager's discretion. Any such dividend distributions will reduce the available capital for reinvestment and may result in an immediate decrease in the net asset value of the ETF.

[©] Lion Global Investors Limited (UEN/ Registration No. 198601745D). All rights reserved. LGI is a Singapore incorporated company and is not related to any corporation or trading entity that is domiciled in Europe or the United States (other than entities owned by its holding companies).

Disclaimer - OCBC Securities Private Limited

The information provided herein is a compilation or summary of materials and data based from external sources available to OCBC Securities Private Limited ("OSPL"), and does not represent OSPL's view on the matters mentioned. Whilst we have taken all reasonable care to ensure that the information contained in this publication is not untrue or misleading at the time of publication, we cannot guarantee its accuracy or completeness, and you should not act on it without first independently verifying its contents. Trading in securities can be very risky, and you may lose all or more than the amount invested or deposited. Where necessary, please seek advice from an independent financial adviser regarding the suitability of any trade or investment product taking into account your investment objectives, financial situation or particular needs before making a commitment to trade or purchase the investment product. You should consider carefully and exercise caution in making any trading decision whether or not you have received advice from any financial adviser. No representation or warranty whatsoever (including without limitation any representation or warranty as to accuracy, usefulness, adequacy, timeliness or completeness) in respect of any information (including without limitation any statement, figures, opinion, view or estimate) provided herein is given by OSPL and it should not be relied upon as such. OSPL does not undertake an obligation to update the information or to correct any inaccuracy that may become apparent at a later time. OSPL shall not be responsible for any loss or damage howsoever arising, directly or indirectly, as a result of any person acting on any information provided herein. The information provided herein is intended for general circulation/discussion purposes only and may not be published or circulated in whole or in part without our written consent. All trademarks, registered trademarks, product names and company names or logos mentioned herein are the property of their respective owners, and you agree that you will not do anything to infringe or prejudice those rights. Reference to any products, services, processes or other information, does not constitute or imply endorsement, sponsorship or recommendation thereof by OSPL.

This advertisement has not been reviewed by the Monetary Authority of Singapore.

Disclaimer - Hang Seng Indexes Company Limited and Hang Seng Data Services Limited

The Hang Seng TECH Index (the "Index") is published and compiled by Hang Seng Indexes Company Limited pursuant to a licence from Hang Seng Data Services Limited. The mark and name "Hang Seng TECH Index" are proprietary to Hang Seng Data Services Limited. Hang Seng Indexes Company Limited and Hang Seng Data Services Limited have agreed to the use of, and reference to, the Index by LION GLOBAL INVESTORS LIMITED in connection with Lion-OCBC Securities Hang Seng TECH ETF (the "Product"), BUT NEITHER HANG SENG INDEXES COMPANY LIMITED NOR HANG SENG DATA SERVICES LIMITED WARRANTS OR REPRESENTS OR GUAR-ANTEES TO ANY BROKER OR HOLDER OF THE PRODUCT OR ANY OTHER PERSON (i) THE ACCURACY OR COMPLETENESS OF THE INDEX AND ITS COMPUTATION OR ANY INFORMATION RELATED THERETO; OR (ii) THE FITNESS OR SUITABILITY FOR ANY PURPOSE OF THE INDEX OR ANY COMPONENT OR DATA COMPRISED IN IT; OR (iii) THE RESULTS WHICH MAY BE OBTAINED BY ANY PERSON FROM THE USE OF THE INDEX OR ANY COMPONENT OR DATA COMPRISED IN IT FOR ANY PURPOSE, AND NO WARRANTY OR REPRESENTATION OR GUARANTEE OF ANY KIND WHATSOEVER RELATING TO THE INDEX IS GIVEN OR MAY BE IMPLIED. The process and basis of computation and compilation of the Index and any of the related formula or formulae, constituent stocks and factors may at any time be changed or altered by Hang Seng Indexes Company Limited without notice. TO THE EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW, NO RESPONSIBILITY OR LIABILITY IS ACCEPTED BY HANG SENG INDEXES COMPA-NY LIMITED OR HANG SENG DATA SERVICES LIMITED (i) IN RESPECT OF THE USE OF AND/OR REFERENCE TO THE INDEX BY LION GLOBAL INVESTORS LIMITED IN CONNECTION WITH THE PRODUCT; OR (ii) FOR ANY INACCURACIES, OMISSIONS, MISTAKES OR ERRORS OF HANG SENG INDEXES COMPANY LIMITED IN THE COMPUTATION OF THE INDEX; OR (iii) FOR ANY INACCURACIES, OMISSIONS, MISTAKES, ERRORS OR INCOMPLETENESS OF ANY INFORMATION USED IN CONNECTION WITH THE COMPUTATION OF THE INDEX WHICH IS SUPPLIED BY ANY OTHER PERSON; OR (iv) FOR ANY ECONOMIC OR OTHER LOSS WHICH MAY BE DIRECTLY OR INDIRECTLY SUSTAINED BY ANY BROKER OR HOLDER OF THE PRODUCT OR ANY OTHER PERSON DEALING WITH THE PRODUCT AS A RESULT OF ANY OF THE AFORESAID, AND NO CLAIMS, ACTIONS OR LEGAL PROCEEDINGS MAY BE BROUGHT AGAINST HANG SENG INDEXES COMPANY LIMITED AND/OR HANG SENG DATA SERVICES LIMITED in connection with the Product in any manner whatsoever by any broker, holder or other person dealing with the Product. Any broker, holder or other person dealing with the Product does so therefore in full knowledge of this disclaimer and can place no reliance whatsoever on Hang Seng Indexes Company Limited and Hang Seng Data Services Limited. For the avoidance of doubt, this disclaimer does not create any contractual or quasi-contractual relationship between any broker, holder or other person and Hang Seng Indexes Company Limited and/or Hang Seng Data Services Limited and must not be construed to have created such relationship.

Powered by:



Lion Global Investors Limited

65 Chulia Street #18-01, OCBC Centre, Singapore 049513 Co. Reg. No: 198601745D www.lionglobalinvestors.com



OCBC Securities Private Limited

18 Church Street #01-00, OCBC Centre South, Singapore 049479 Co. Reg. No: 196600262R www.iocbc.com

利安-华侨证券 恒生科技ETF

【科技】的未来 抓紧机会。



介绍

恒生科技指数于 2020 年 7 月推出,追踪在香港上市的 30 家最大科技主题公司。该指数每季度评估一次,并具有 IPO 快速进级规则,该规则允许合格 IPO 在上市后不久可被纳入至指数中。指数中每只股票权重在重新平衡期间其上限为 8%。该旗舰指数满足投资者对以高科技为主题的高质量公司的不断增长需求,反映科技行业在香港证券交易所的重要性日益提高。

为何选择利安-华侨证券恒生科技 ETF (Lion-OCBC Securities Hang Seng TECH ETF)?

投资于最大的以 科技为主题的公司*

乘上增长浪潮

横跨30家公司 的多元化

从阿里巴巴至中兴

IPO 快速讲级

合格 IPOs 上市后 不久纳入指数 触手可及

平价且便于获取

首10大成分股

1	理想汽车
2	美团
3	腾讯控股
4	阿里巴巴
5	小米集团
6	京东集团
7	快手
8	网易
9	 百度集团
10	 中芯国际

整体行业细分



/3% 信息科技



消费类周期性行业



医疗保健



3% 工业



金融业

资料来源:恒生指数公司,截至2023年6月30日

触手可及



投资产品 例外



单笔交易1单 位的投资额低 至1新元*



以新元或 美元交易



使用现金和/ 或补充退休 计划进行投资



在新交所 上市

指恒生科技指数的标的指数证券

*假设ETF的净资产值为每单位1新元,且新交所的最小交易手数为1个单位,不包括费用和收费

基金信息

指数	恒生科技指数
指数提供者	恒生指数有限公司
帐户货币(基础货币)	港元 (HK\$)
交易货币	新元 (S\$), 美元 (US\$)
新交所代码	HST (新元交易单位), HSS (美元交易单位)
彭博标识符	HST SP (新元交易单位), HSS SP (美元交易单位)
发行价	7.75 港元
交易手数	1 单位
*************************************	每年 0.45%
费用比例	该基金成立之日起两年内每年封顶上限为0.68%
股息分配	目前不打算派发
指定做市商	富盈交易亚洲有限公司, 辉立证券私人有限公司
参与交易商	华侨银行证券私人有限公司,星展唯高达(新加坡)私人有限公司,大华继显控股有限公司,辉立证券私人有限公司,富盈交易亚洲有限公司。

免责声明 - 利安资金管理公司

该广告或出版物尚未经新加坡金融管理局审查。在此仅供参考。它不是对购买或出售任何资本市场产品或投资的建议,要约或招揽,并且亦未考虑您的具体投资目标、财务状况,税务状况或需求。您在决定是否购买该 ETF 中的单位之前应阅读可从利安资金管理公司 ("LGI") 或其任何指定的参与交易商 ("PDs") 处索取的有关利安-华侨证券恒生科技 ETF("ETF") 招股说明书和其产品亮点表。投资具有其风险,包括可能损失所投本金数额。

该 ETF 表现,其单位价值以及任何应计收入均不能得到保证,并且有可能会上涨或下跌。以往的历史表现,派发收益以及分派和任何预测,预估或预报均不一定预示该 ETF 未来的表现,派发收益和分派。您应独立评估所提供的任何信息,意见或估计,图像,图表,公式或设备,并寻求专业建议。 任何信息,意见,估计,图像,图表,公式或设备均有可能随时改变或更正,恕不另行通知,并且不应以此视为建议。该 ETF 可能会投资于金融衍生工具以进行对冲或有效的投资组合管理。

该 ETF 单位在新加坡交易所 ("SGX") 上市以及进行交易,并可能以与其资产净值不同的价格交易,暂停交易或除牌。 如此上市形式并不能保证其单位的流动市场。 您不能直接与 ETF 的经理人购买或赎回 ETF 中的单位,但在特定条件下,您可以在新交所或通过参与交易商进行购买或赎回。

任何可能来自收入和/或资本的股息分配均不获得保证,且由基金经理自行决定。任何股息分配将减少可再投资资本,并可能导致该 ETF 资产净值即时下降。

利安资金管理公司 (LGI) (UEN/注册号: 198601745D),版权所有。LGI 在新加坡注册成立,与欧洲或美国所在地注册的任何公司或交易实体并无关联(除由其控股公司拥有以外)。

免责声明-华侨证券私人有限公司

本文提供的信息是【对】来自华侨银行证券私人有限公司 ("OSPL") 的外部来源材料和数据的汇总或摘要,并不代表 OSPL 对上述事项的观点。 尽管我们已采取所有合理的措施以确保本出版物中所包含的信息在发布时不虚假或具有误导性,然而我们无法保证其准确性或完整性,因此,您必须先独立核实其内容,然后才采取行动。证券交易可能具有很高风险,您可能损失全部或超过投资或存入的金额。若有必要,请就任何交易或投资产品的适用性寻求独立财务顾问之建议。 在作出交易或购买投资产品的承诺之前,请考虑您的投资目标、财务状况或特定需求。 无论您是否【得到】任何财务顾问的建议,在做出任何交易决定时均应谨慎考虑并谨慎行事。 对于在此所提供的任何信息(包括但不限于任何言论,数字,意见,观点或估计),OSPL 不提供任何形式的陈述或担保(包括但不限于对准确性,实用性,充分性,及时性或完整性的任何陈述或担保)。 因此不应以此视为依据。OSPL 不承担更新信息或纠正在以后可能出现任何不准确性的义务。 对于任何人基于在此所提供的信息而采取行动所造成的任何直接或间接损失或损害,OSPL 均不承担任何责任。本文提供的信息仅用于一般传阅/讨论,未经我们的书面同意,不得全部或部分出版或传阅。本文提及的所有商标,注册商标,产品名称以及公司名称或徽标均属其各自所有者之财产,并且您同意您不会对此权利做出任何侵犯或损害行为。参考任何产品,服务,流程或其他信息,并不构成或预示 OSPL 对其的认可,赞助或推荐。该广告尚未经新加坡金融管理局审查。

免责声明-恒生指数有限公司以及恒生数据服务有限公司

恒生科技指数(「该(等)指数」)乃由恒生指数有限公司根据恒生资讯服务有限公司特许协议发布及编制。「恒 生科技指数」之标记及名称由恒生信息服务有限公司拥有。恒生指数有限公司及恒生信息服务有限公司已同 意[发行人]可就[产品名称](「该产品」)使用及引述该(等)指数,惟恒生指数有限公司及恒生信息服务有限公 司并无就 (i) 任何该 (等) 指数及其计算或任何其他与之有关的数据的准确性及完整性;或 (ii) 任何该 (等) 指数 或其中任何成份或其所包涵的资料作任何用途之适用性或适合性;或 (iii) 任何人士因使用任何该 (等) 指数或 其中任何成份或其所包涵的资料作任何用途而引致之结果,而向该产品之任何经纪或该产品持有人或任何其 他人士作出保证或声明或担保,亦不会就任何该(等)指数提供或默示任何保证,声明或担保。恒生指数有限 公司可随时更改或修改计算及编制该(等)指数及其任何有关程序,成份股份及系数之过程及基准,而无须作 出通知。于法律容许的范围内,恒生指数有限公司或恒生信息服务有限公司不会因(i) [发行人] 就该产品引用 及/或参考任何该(等)指数;或(ii)恒生指数有限公司在计算任何该(等)指数时的任何失准,遗漏,失误或错 误;或(iii)与计算任何该(等)指数有关并由任何其他人士提供的资料的任何失准,遗漏,失误,错误或不完 整;或 (iv) 任何经纪,该产品持有人或任何其他处置该产品的人士,因上述原因而直接或间接蒙受的任何经 济或其他损失承担任何责任。任何经纪,持有人或任何其他处置该产品的人士,不得因有关该产品,以任何 形式向恒生指数有限公司及/或恒生信息服务有限公司进行索偿, 法律行动或法律诉讼。任何经纪, 持有人或 任何其他处置该产品的人士,须完全了解此免责声明,并且不能依赖恒生指数有限公司及恒生信息服务有限 公司。为免产生疑问,本免责声明并不会于任何经纪,持有人或任何其他人士与恒生指数有限公司及/或恒 生信息服务有限公司之间构成任何合约或准合约关系,而亦不应视作已构成该等合约关系。

以上内容译自英文版本。中英文版本之间若有任何含糊之处、出入或遗漏,当以英文原文为准。

推动者:



Lion Global Investors Limited 利安资金管理 65 Chulia Street #18-01, OCBC Centre, Singapore 049513 Co. Reg. No: 198601745D

www.lionglobalinvestors.com



OCBC Securities Private Limited 华侨证券 18 Church Street #01-00, OCBC Centre South, Singapore 049479 Co. Reg. No: 196600262R www.iocbc.com